
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Artura Czaplińskiego 
w sprawie pomocy finansowej dla samorządu powiatowego w Wołominie 

odnosząc się do Pana interpelacji dotyczącej wniosku Powiatu Wołomińskiego złożonego w 
ramach „Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej MAZOWSZE 2020” 
uprzejmie informuję, że w dniu 18 marca 2020 r. Powiat Wołomiński złożył wniosek na realizację 
zadania pn. „Modernizacja boiska piłkarskiego przy Zespole Szkół w Zielonce” z kwotą 
wnioskowanej pomocy w wysokości 199 993 zł.  

Wniosek Powiatu Wołomińskiego był jednym z 235 wniosków jakie wpłynęły w trakcie 
ogłoszonego naboru. Spełnił on wszystkie wymagania formalne i przeszedł do następnego etapu. 
Niemniej jednak, pomimo wpisywania się w określone kryteria naboru, przyjęte w Regulaminie 
udzielania i przekazywania pomocy finansowej z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 
programu „MIWIS MAZOWSZE 2020”, decyzją Zarządu Województwa Mazowieckiego wniosek 
nie uzyskał rekomendacji do przyznania pomocy finansowej.  

Łączna wartości wszystkich złożonych przez samorządy wniosków wyniosła 36 139 891 zł, 
natomiast limit środków finansowych zabezpieczonych w budżecie Województwa Mazowieckiego 
na 2020 rok i przeznaczony na realizację programu „MIWIS MAZOWSZE 2020”, został określony 
na poziomie 10 000 000 zł. Już samo zestawienie tych kwot jednoznacznie wskazuje, że 
oczekiwania samorządów znacznie przewyższają alokację możliwych do wykorzystania środków 
finansowych, a to z kolei skutkuje tym, iż nie jest możliwe przyznanie pomocy finansowej 
wszystkim wnioskodawcom. 

W 2020 roku pomoc finansowa została przyznana 116 samorządom, a tym samym 119 
wnioskujących samorządów takiego wsparcia nie otrzymało. Wśród tej grupy wnioskodawców, 
znalazł się także Powiat Wołomiński. 

Samorząd Województwa Mazowieckiego realizując swoje zadania współpracuje ściśle m.in. z 
administracją rządową oraz z innymi samorządami. Współpraca ta w zdecydowanej większości 
przypadków układa się bardzo dobrze, niezależnie od jakichkolwiek uwarunkowań. Dzieje się tak 
ponieważ wizerunek Samorządu Województwa Mazowieckiego konsekwentnie budowany jest w 
oparciu o przestrzeganie zasad praworządności, zachowania bezstronności oraz w trosce o 
dobro całej wspólnoty. Dlatego też, Zarząd Województwa Mazowieckiego podejmuje starania, 
aby w jak największym stopniu zrównoważyć i umożliwić wszystkim mieszkańcom Mazowsza 
porównywalną dostępność do infrastruktury sportowej, kierując się przy tym dobrem całego 
regionu, a nie interesem konkretnego samorządu. 

 


